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Kirjaamo

Lähettäjä:
Lähetetty: maanantai, 9. joulukuuta 2024 19:52
Vastaanottaja: Kirjaamo
Aihe: Palaute yhdyskuntalautakunnalle Mustalahden sataman 

yleissuunnitelmaluonnoksesta
Liitteet: Palaute yhdyskuntalautakunnalle Mustalahden satama.docx

Seurantamerkintä: Seuranta
Merkinnän tila: Merkitty

Luokat: Purppura luokka

Hei,  
   
Viitaten tänään 9.12.2024 Aamulehdessä olleeseen kuulutukseen liitteenä on palaute yhdyskuntalautakunnalle 
Mustalahden sataman yleissuunnitelmaluonnoksesta.   
   
Terveisin  

  

   

---------- Alkuperäinen viesti ----------  
Lähettäjä:

Pvm:20.02.2024 15.06 EET  
Aihe:VS: Kaistale Näsijärven rantaa uudistetaan  
   
Kiitos palautteestanne!  

 

  

Lähettäjä:   
Lähetetty: tiistai, 20. helmikuuta 2024 13:22 
Vastaanottaja: 

Aihe: Kaistale Näsijärven rantaa uudistetaan 

Hei 

Tänään on Aamulehden sivulla artikkeli aiheesta "Kaistale Näsijärven rantaa 
uudistetaan".  Kommenttina aiheeseen seuraavaa: 

Näsin puistosillalta (maisemasillalta) on Suomenkin mittakaavassa ainutlaatuiset 
näkymät Näsijärvelle. Viime kesänä kävimme siellä muutaman kerran maisemia 
ihailemassa, mutta eipä siellä juuri muita näkynyt. Jos/kun Mustanlahdentörmän 
uudistamiseen halutaan laittaa useita miljoonia lisää meidän veronmaksajien rahoja, 
pitäisi alueen saavutettavuutta parantaa huomattavasti. 
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Yksi keskeinen ongelma on parkkipaikkojen puute alueella ja sen välittömässä 
läheisyydessä. Mm. Ranta-Tampellan alueen asukkaiden autot täyttävät nyt 1 km:n 
säteellä kaikki parkkipaikat kävelyetäisyydellä puistosillalta (maisemasillalta). Jos 
Mustanlahdentörmän alueelle rakennettaisiin parkkipaikkoja lyhytaikaiseen 
pysäköintiin, Mustanlahden satamankin ravintola- ym. palvelut olisivat paremmin 
saavutettavissa niin meille tamperelaisille kuin turisteillekin. 

Näsijärven maisemien ihailuun ovat tavalliset puistonpenkit parhaita, kunhan ne 
sijaitsevat niin korkealla, että niissä istuessa näkee sillan kaiteen yli. 

Ystävällisin terveisin 

   




